
i]estuursver5acierlng diaddg 1'l januarr 199r.

no. besluitenlijst c.q. nedederiné{en.
01 . Yooyzitter vergadering J. Ilruins; G. Vvebbink komt later;
02. Trainingspakken 1e elr'tal zijn de afgelopen tijd gelvassen door fam.tsotter;

volgens d.e leider H. Wijbenga moest er een vaste afspraak komen; bij navï.a
bleek mevr. Steen hiertoe bereid, die oan ook op dit moment d.eze pakken
wast.

01. Joke llof kandidate verzorger.
44, Voorzitter en secretaris hebben net Uor Iia} gesproken over vermeende voro.e

op DJIIO. Uit het gesprek blrjkt dat tsa!- geen vordering heet-t op DXTO doch
aanspraak maakt op een bectrag uit de kas van het eerste el-ftal. Voorzitter
heeft over deze zaak net Jan Wetering gesproken; hj-j zaT intern overl€ggeri

05. Za,terdag 14 jan. is aan het d.ak van het jeugd.honk gewerkt; zaL binnenkort
afgewerkt worden; l'r. 0lthof zal voor ventj-latie zorgen.

06. I.lota Kraanbedrijf NIH IJVf .141rb9 ivn vervoer ijzeren balken naar
weg bij de boerderij van G. Abbink.

07. Offerte Soweco onderhoud. eigen tra'iningsveld. voor 1995 f .3J15r--,

Hoffmans-

exc]. BT'ri
bestuur akkoord.

08. Aktie DOE StsORTIliF - RIJ AI,COHOL VRI,J; overhandigÍng recrane bord op dins-
dug 1l jan. IB.JO uur; lveth. Bngeld komt en hr tsiiter van de ii0v0.

09. Henk Schepers is onlangs benoemd tot hoofdtralner seizoen 95/96;' daardoor komt er een vacature bfj het 2e, 5e en 4e e1ftal als trainerl
Tonnie van Veen zal dond.erd.ag 1$ jan. in d.e bestuurskamer komen voor een
gespreki ztjn broer Ger van Veen vragen voor leicler Je elftal.

10. Zaterdag 14 jan. is de eerste keer oud-papier ingezaraeld voor DEIO 2OO0;
geslaagde inzameling. Eshuis BouwmateriaJen tsV heeft wekelijks grote voor-
raad oud-papj-er. Opslag is probleen; J. l'okke zal op bedrijf uitkijken naa.
container voor opslag.

1 1 . De bezetting voor hónend seizoen met betrekking tot de jeugdtrainers word.t
besproken. TC zal volgende vergadering hi-erop terugkomen.

12. J. Fokke deel-t nee d.at hij aan het eind van dit sej-zoen ar-treedt a1s be-
stuurslid. liij is het bv niet eens met de wijze waarop de huidige hoofd-
trainer is benoemd.. Vindt het ook niet nodig clat protocol eerste eLftal
opnieuw wordt doorgenomen. riestuur stemt hiertoe zwijgend. in.

11. Club van 100 is volgens penn.meester opgehevenl saldo ad f.25Or-- voor
DXTO 2000.

14. Gerrit Veldhoff wil we].'IC-uerk d.oen. De naarl van J. Alberts is ook a]
enkeJ-e keren gevalien. G. Abbink zal met hera overl eggen.

15,Ook de invulling van Annette Westerhof in rectactie en tserdien Slot in
jeugd.bestuur sluimeren nog steeds.

16. De plaats op de ranglijst van het 1e eIt'tal korat ter discussie. l'iogeli-jk-
hed.en voor verbetering van het rnoreel komen ter tafe}.

Volgende vergadering dÍnsdag 'l t'ebr. a. s . 1 9. JO uur.

Nog af te wikkelen zaa,hen:
-dak jeugdhonk;
-ballenvangers en verplaatsbare

Akkoord:

doelen trainingsveJ.d vragen om onderhoud


